

活动预告 Upcoming events

Initialview 平台将举办一场名为"前50名学院"的大学站。您和孩子将有机会与来自布兰迪斯大学、凯斯西储大学、科罗拉多学院、哈弗福德学院、莱斯大学、里士满大学、罗切斯特大学、弗吉尼亚大学、巴纳德学院、鲍登学院、克莱蒙特·麦肯纳学院、戴维森学院、汉密尔顿学院、约翰·霍普金斯大学、欧柏林学院和伦斯勒理工学院的招生官见面。

Initialview are hosting an event: The One and Only Top 50 College Fair. Admissions officers from Brandeis University, Case Western Reserve University, Colorado College, Haverford College, Rice University, University of Richmond, University of Rochester, University of Virginia, Barnard College, Bowdoin College, Claremont McKenna College, Davidson College, Hamilton College, Johns Hopkins University, Oberlin College and Rensselaer Polytechnic institute would love to meet with you and your students!

日期: 3月 I8日 (周六) Date: Saturday, I8 March 2023

时间:北京时间上午8点 Time: 8:00 AM (Beijing time)

请点击此处注册。

Please click here to register.





思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.







Initialview 将重开周二座谈会,并邀请克莱蒙特·麦肯纳学院、戴维森学院和米德尔伯里学院的招生官员、校友和在校学生等强大阵容出席,真诚地与大家分享建议。

Initialview are also restarting their Tuesday Talks sessions. They have another great line-up coming your way, starting with Claremont McKenna College, Davidson College, and Middlebury College admissions officers, alumni, and current students sharing some raw and unfiltered advice.

上述活动均将展开现场介绍,并由招生老师现场解答问题。会场将提供中文语言支持。

The upcoming events above will include live presentations and Q&A with admissions officers, and Chinese language support.

日期: 3月28日(周二)

Date: Tuesday, 28 March 2023

时间:北京时间晚8点 Time:8pm (Beijing time)

请点击此处注册。

Please click here to register.





伦敦政治经济学院发现之旅中,学生市场、招生和留学团队的一名人员将做简短展示,随后出 席人员可提交想问的问题。

LSE Discovery Sessions will involve a short introductory presentation delivered by a member of the Student Marketing, Recruitment and Study Abroad team, followed by the opportunity for attendees to submit their own questions.

伦敦政经学院发现之旅活动将通过 Zoom 平台举行。 LSE Discovery Sessions will take place via Zoom.

日期: 3月22日 (周三) Date: Wednesday 22nd March

时间: 英国时间上午 10 点 Time: 10am (UK time)

请点击此处注册。

Please click here to register.